
FAU/SU – møte ved Helle skole 

Onsdag 21.september 2022 

Fremmøtte: 

1.trinn: Espen Teksle Kristensen, Trine Lise Ellegård 

2.trinn: Peder – Gunnar Sandåker 

3.trinn: Inger Marie Valde, Agnieszka S. Kryzanowska 

4.trinn: Catrine Wennersten Søreid og Kathrine A.M. Sandland 

5.trinn: Kay Myrstrand (stedfortreder for Kristin), Nora Jonskaas, Tone T. Olsen 

6.trinn: Britt Kirsti S. Schulze 

7.trinn: Caja Rognli 

Elevrådet: Leder Adrian Ehnebom Lunden og miljøterapeut Kathrine A.M. Sandland 

Representanter fra personalet: Brita Lavik Norheim og Tone T. Olsen 

Frafall: Roger Albertsen, Øyvind Skotmyr, Kjetil Moe Isaksen, Laila Sølyst Albertsen, Britt C.F. 

Bauthler, Izabela Marczak, Lisa Ehnebom, Linda K. Vollstad, politisk kontakt Kristine S. Kivle og 

nestleder i elevrådet Thea Grøgaard Lognvik. 

 

Sak 01.22/23 Presentasjon av Helle skole skoleåret 2022/2023 v/ rektor Anette Alstrup. 

Elevantall for skoleåret 22/23 er 174 stk, men vi ser dessverre en synkende «trend». Helle skole 

er bygd for langt flere elever og vi ønsker oss tilflyttere! Presentasjon av antall personalet. 

Skolens satsningsområder for 2022/2023 er «Profesjonsfaglig utvikling av kjernefagene; norsk, 

matte, engelsk», «Kompetanseløftet for spesialpedagogikk og inkluderende praksis» og «Liv og 

røre». Lærerne jobber teambasert med dette i skolens utviklingsmøter. 

Skolevei og trafikkforhold: Forholdene rundt dette har blitt mye bedre med tanke på henting og 

levering av barn i henhold til de rutinene knyttet til tider og steder, men det har blitt snakket om 

på flere av foreldremøtene på de ulike trinnene at det oppstår farlige situasjoner, spesielt på 

vinteren. Kun ved spesialavtaler klarert med skolens ledelse kan elever kjøres opp til skolens 

område utover gjeldende reglement.  

 

Sak 02. 22/23 Rammeplan og årsplan for SFO v/leder Heidi Solheim Brattli  

Endelig har det kommet en egen rammeplan for SFO! Dette er SFO veldig glad for, Det gir et 

signal om at Utdanningsdirektoratet verdsetter jobben som gjøres i skolefritidsordningen. 

Personalet ved Helle SFO har nå jobbet med å utvikle en egen virksomhetsplan, samt å få 

implementert denne i sine årsplaner. Det er viktig for SFO å ha et godt samarbeid med 

foreldregruppen, og det er viktig at foreldre opplever at barna har det godt. De ansatte streber 

etter å være tilgjengelige ved henting og levering. Heidi ønsker større oppslutning ved 



brukerundersøkelsene som kan besvares digitalt, slik at de får en tilbakemelding på hvorvidt de 

er på vei i riktig retning.  

 

Sak 03. 22/23 Budsjett 2023 v/ Anette Alstrup 

Kommunalområde Oppvekst skal spare 10 mill. Årsaker til dette er nedgang i barnetall, 

reduksjon i statlig overføringer samt økende mengde med pålagte krav som ikke blir fullfinansiert 

fra staten, Kragerø kommune ønsker å gi et godt tjenestetilbud til alle, men mulige konsekvenser 

av videre nedskjæringer kan bli nedbemanning på hver skole, behov for å redusere driftsutgiftene 

samt en skolestrukturendring. Når skolestruktur skal diskuteres er det viktig at vi som 

foreldregruppe bidrar! 

 

Sak 04.22/23 Foreldrekontaktenes oppgaver v/ Anette Alstrup    

Foreldrekontaktenes oppgaver er å samarbeide med kontaktlærerne, aktivt delta i FAU/SU eller 

andre utvalg. Foreldrekontaktene skal være pådrivere for å få foreldre/foresatte til å engasjere 

seg i skolen.  

 

Sak 05. 22/23 Valg til Råd og utvalg 

• Leder: Espen Teksle Kristensen 

Nestleder: Catrine Wennersten Søreid 

(Leder og nestleder er også repr. i Samarbeidsutvalget og i Kragerø kommunale FAU)  

• Sekretær FAU: Agnieszka S. Kryzanowska 

• Representanter til Samarbeidsutvalget: Britt Kirsti S. Schulze, Nora Merete Jonskaas og 

Trine Lise Ellegård.  

• Trafikkutvalg: Trine Lise Ellegård, Inger Marie Valde og Tone T. Olsen 

• Representanter til skolefest for 5.-7.trinn: Kristin A. Myrstrand, Nora M. Jonskaas og Caja 

Rognli.  

 

Sak 06. 22/23 Saker FAU ønsker å jobbe med videre: 

Utvide 17. - mai komiteen? Trafikk utvalget: Nederste parkeringen og rutiner rundt den. Bussen 

som stopper nede ved butikken om morgen, hvorfor? Videreføre Redd barna- nettvett/ 

vennskap/voksenrollen og andre temaer som fellestema på vårens foreldremøter på alle trinn. 

Diskutere kjøreregler rundt bursdager (hvem, gaver osv) Tematikk rundt søvnvaner/mat – fokus 

på dette; hvordan skal vi opplyse/ jobbe med dette. 

 

Helle, 23. september 2022 

Referent  

Kathrine Amalie Myrstrand Sandland 

 


